
 
ΟΡΘΗ ΕΠΑΝΑΛΗΨΗ 

Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 27/2011 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

Αρ. απόφ. 737/2011                                                      
Π ε ρ ί λ η ψ η 

ΟΡΘΗ ΕΠΑΝΑΛΗΨΗ-Δέσμευση Δ.Σ. για εγγραφή στον προϋπολογισμό του Δήμου 
έτους 2012 πίστωσης για την κάλυψη της δαπάνης  «Διάθεση σύμμικτων αστικών 
στερεών αποβλήτων του Δήμου Βέροιας για το έτος 2012», έγκριση σύναψης 
προγραμματικής σύμβασης μεταξύ Δ. Βέροιας, ΕΣΔΑ και ΔΙΑΔΥΜΑ Α.Ε. και 
ορισμός μέλους στην κοινή επιτροπή παρακολούθησης.    

         Σήμερα στις 16 Νοεμβρίου του έτους 2011 ημέρα της εβδομάδας Τετάρτη και ώρα 18:00 και σε 
συνεχόμενη συνεδρίαση την επομένη στις 17 Νοεμβρίου ημέρα Πέμπτη και ώρα 20:30 συνήλθε σε 
τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου 
Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 11-11-2011 γραπτή 
πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & 
Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου 
Νέων και στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 και του άρθρου 7 
του Ν. 3443/2006. 
          Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί 
συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα 36 μέλη:                  

Παρόντες Δημοτικοί Σύμβουλοι 
1)Δ. Δάσκαλος, 2)Μ. Σουμελίδης, 3)Θ. Θεοδωρίδης, 4)Γ. Μιχαηλίδης, 5)Α. Λαζαρίδης, 6)Ν. Τσιαμήτρος, 7)Β. 
Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου, 8)Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου, 9)Π. Παυλίδης, 10)Θ. Αγγελίνας, 11)Λ. Πουλασουχίδης, 
12)Κ. Βοργιαζίδης, 13)Ν. Μωυσιάδης, 14)Χ. Κούτρας, 15)Ν. Μαυροκεφαλίδης, 16)Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου, 17)Π. 
Τσαπαρόπουλος, 18)Α. Καγκελίδης, 19)Μ. Παπαϊωνάννου, 20)Θ. Κορωνάς, 21)Β. Παπαδόπουλος, 22)Κ. Κουτσαντάς, 
23)Λ. Τσαβδαρίδης, 24)Α. Νεστορόπουλος, 25)Α. Γκαμπέσης, 26)Κ. Κοστογλίδου, 27)Α. Βεσυρόπουλος, 28)Β. 
Γιαννουλάκης, 29)Χ. Τσιούντας, 30)Ε. Γουναράς, 31)Γ. Σουμπέκας, 32)Κ. Παναγιωτίδης, 3)Δ. Γκέκα, 33)Α. 
Παπαδόπουλος, 34)Ι. Σοφρόνωφ, 35)Γ. Μελιόπουλος, 36)Χ. Σαββαΐδου. 

Απόντες Δημοτικοί Σύμβουλοι 
1)Τ. Χατζηαθανασίου, 2)Σ.Κουμτσίδης, 3)Κ. Συμεωνίδης, 4) Γ. Κάκαρης, 5) Γ. Σουμπέκας 
Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων& Εκπρόσωποι 
Τοπ. Κοινοτήτων 

Απών Πρόεδρος Τ.Σ. Νέων 

1)Η.Τσιαμήτρος, 2)Δ.Κουλουριώτης, 3)Χρ.Δουλγερίδου, 4)Ι.Λιάτσου, 
5)Αν.Βοργιαζίδου, 6)Ε.Κελεσίδης, 7)Γ.Οικονόμου, 8)Ν.Αγγέλου 

Κ.Καπανίδης 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 
Θ. Σούλας, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η. Σοφιανίδης, Σ. Μισοκέφαλος, Ι. Παπαδόπουλος, Α. Πέτρου,  Α. 
Κακαγιάννης, Α. Ορφανίδου, Η.Μπατσαράς, Σ. Ρίσσου,Ι.Χειμώνας, Κ. Νένος, Χ. Τσανασίδης, Ι. Καπετανίδης, Π. 
Ποταμόπουλος, Π. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ.Τέτος 
Σημείωση:  1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση προσήλθαν οι κ.κ. Π.Παυλίδης, Θ.Κορωνάς, Κ.Κουτσαντάς, Δ.Δάσκαλος, Μ.Σουμελίδης, 
Ν.Τσιαμήτρος, Α.Βεσυρόπουλος. 
2) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση αποχώρησε ο κ. Μ.Σουμελίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 734/2011 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Κ.Κωστογλίδου, Ι.Σοφρόνωφ, Γ.Μελιόπουλος 
4) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 735/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ι.Σοφρόνωφ, Γ.Μελιόπουλος, Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου και αποχώρησαν οι κ.κ. Β. 
Γιαννουλάκης, Α. Παπαδόπουλος, Ε. Γουναράς,Δ. Δάσκαλος, Π. Τσαπαρόπουλος, Γ. Μιχαηλίδης. 
5) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 736/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ε. Γουναράς,Δ. Δάσκαλος, Π. Τσαπαρόπουλος, Γ. Μιχαηλίδης. 
6) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 737/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Β. Γιαννουλάκης, Α. Παπαδόπουλος. 
7) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 738/2011 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Κ.Κοστογλίδου, Α. Παπαδόπουλος, Π. Τσαπαρόπουλος. 
8) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 740/2011 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Β. Γιαννουλάκης, Α.Βεσυρόπουλος,Χ.Σαββαΐδου,Α.Γκαμπέσης, Ν.Αγγέλου. 
9) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 744/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Β. Γιαννουλάκης. 
10) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 748/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Ν.Μωυσιάδης. 
11) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 749/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Β. Γιαννουλάκης.  
12)Κατά τη συζήτηση της αριθ.750/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ.Β.Γιαννουλάκης, Κ.Κοστογλίδου, Ν.Μωυσιάδης και αποχώρησαν οι κ.κ.  
Β.Παπαδόπουλος, Β.Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου, Χ.Γαϊτάνου, Μ.Παπαϊωάννου, Α.Λαζαρίδης, Κ.Παναγιωτίδης, Χ.Τσιούντας. 
13) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 751/2011 απόφασης προσήλθε ο κ. Α.Λαζαρίδης 
14) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 752/2011 απόφασης προσήλθε η κ.Χ.Γαϊτάνου 
15) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 753/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ.   Β.Παπαδόπουλος, Μ.Παπαϊωάννου 
16) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 754/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Α.Γκαμπέσης, Χ.Σαββαΐδου, Α.Παπαδόπουλος και αποχώρησαν οι  κ.κ. Θ.Κορωνάς, 
Α.Καγκελίδης, Λ.Πουλασουχίδης, Κ.Κοστογλίδου. 
17) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 755/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Λ.Πουλασουχίδης, Κ.Κοστογλίδου. 
18) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 756/2011 απόφασης αποχώρησε η  κ.Μ.Παπαϊωάννου 
19) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 758/2011 απόφασης προσήλθε η κ Μ.Παπαϊωάννου 
20) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 764/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Α.Γκαμπέσης 
21) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 767/2011 απόφασης αποχώρησαν οι  κ.κ.Γ.Μελιόπουλος, Ι.Σοφρόνωφ 
22) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 777/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ.Κ.Βοργιαζίδης 
23) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 780/2011 απόφασης αποχώρησε ο κ. Α.Λαζαρίδης 
24) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 782/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ι.Σοφρόνωφ, Γ.Μελιόπουλος, Α.Λαζαρίδης 
25) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 785/2011 απόφασης αποχώρησαν οι  κ.κ. Λ.Τσαβδαρίδης, Ε.Γουναράς 
26) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 786/2011 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Λ.Τσαβδαρίδης, Ε.Γουναράς  



 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 2ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 11-11-2011 εισηγητικό σημείωμα του 
αντιδημάρχου Κων/νου Βοργιαζίδη, που έχει ως εξής: 

Όπως είναι γνωστό το Δημοτικό Συμβούλιο Βέροιας με τις 418/2011 και 
562/2011 αποφάσεις του ,ενέκρινε την σύναψη προγραμματικής σύμβασης με τον 
Ενιαίο Σύνδεσμο Διαχείρισης Απορριμμάτων Νομού Ημαθίας (ΕΣΔΑ) και την 
Ανώνυμη Εταιρία Διαχείρισης Απορριμμάτων Δυτικής Μακεδονίας (ΔΙΑΔΥΜΑ).   

Αντικείμενο της σύμβασης  ήταν  η διάθεση των σύμμεικτων αστικών (και 
προσομοιούμενων με αυτά) στερεών αποβλήτων του Δήμου Βέροιας στον 
Περιφερειακό ΧΥΤΑ Δυτικής Μακεδονίας. 

Ειδικότερα γίνονται αποδεκτά μόνο τα απόβλητα με κωδικό του Ευρωπαϊκού 
Καταλόγου Αποβλήτων (ΕΚΑ) 20 01 36 ανάμικτα δημοτικά απόβλητα. 

Η διάρκεια της προγραμματικής σύμβασης, ήταν μέχρι την σύσταση Φορέα 
Διαχείρισης Στερεών Αποβλήτων  (ΦΟΣΔΑ), που θα έχει την ευθύνη της προσωρινής 
αποθήκευσης, μεταφόρτωσης ,αξιοποίησης και διάθεσης στερεών αποβλήτων σε 
επίπεδο Περιφερειακού Σχεδίου Διαχείρισης, ή μέχρι το τέλος του έτους 2011, 
εφόσον στο διάστημα αυτό δεν έχει ιδρυθεί τέτοιος. 

Επειδή δεν ολοκληρώθηκε η προβλεπόμενη εγκατάσταση διάθεσης των 
απορριμμάτων του νομού και το πρόβλημα σύστασης ΦΟΣΔΑ δεν έχει λυθεί ακόμη- 
δεν έχει εκδοθεί ανάλογο Π.Δ. –,η διάθεση των απορριμμάτων του Δήμου σε 
αδειοδοτημένο ΧΥΤΑ, θα πρέπει να συνεχιστεί με τον ίδιο τρόπο και το έτος 2012, 
για όσο διάστημα απαιτηθεί, πιθανά και μέχρι τέλους αυτού.  

Η συνεργασία με τον ΕΣΔΑ και την ΔΙΑΔΥΜΑ θα γίνει και πάλι στα πλαίσια 
μιας προγραμματικής σύμβασης με τους ίδιους όρους και προϋποθέσεις αυτής που 
είναι σε ισχύ. 

Ήδη με την αριθ. 1/133/2011 απόφαση του Δ.Σ. της ΔΙΑΔΥΜΑ, έγινε 
αποδεκτό αίτημα του Δήμου Βέροιας (αρ.πρωτ. εγγράφου Δήμου Βέροιας 58626/1-
11-2011) για τη συνέχιση της συνεργασίας και  τη διάθεση των σύμμεικτων αστικών 
(και προσομοιούμενων με αυτά) στερεών αποβλήτων του ,στον Περιφερειακό ΧΥΤΑ 
Δυτικής Μακεδονίας για το έτος 2012 . 

Το κόστος διάθεσης που θα βαρύνει το Δήμο Βέροιας, υπολογίζεται ανά τόνο 
απορριμμάτων που παραδίδεται στη είσοδο του ΧΥΤΑ. Η χρέωση αυτή είναι ίση με 
25,00 ευρώ ανά τόνο, συμπεριλαμβανομένου ΦΠΑ 13%, σύμφωνα με την πιο πάνω 
απόφαση, διατηρούμενη στα επίπεδα του 2011. 

Εξ άλλου από το συνημμένο έγγραφο προκύπτει ότι για την διάθεση των  
σύμμεικτων αστικών στερεών αποβλήτων του Δήμου Βέροιας στον αδειοδοτημένο 
ΧΥΤΑ του Συνδέσμου Διαδημοτικής Συνεργασίας Περιβαλλοντικής Διαχείρισης 
Στερεών Αποβλήτων 3ης Διαχειριστικής Ενότητας Ν. Πέλλας, το κόστος είναι 30,00€ 
ανά τόνο. 

Για την περίοδο ισχύος της προγραμματικής σύμβασης οι ποσότητες των 
απορριμμάτων που θα οδηγούνται στο ΧΥΤΑ ΔΜ εκτιμώνται σε 22.500,00 τόνους( 
περιλαμβανομένου και του δικαιώματος προαίρεσης σε ποσοστό 12,50%). 

Το συνολικό τίμημα της σύμβασης για όλο το 2012, εκτιμάται –με βάση και 
τα μέχρι σήμερα στοιχεία-  σε πεντακόσιες εξήντα δύο χιλιάδες πεντακόσια ευρώ 
(€562.500,00) συμπεριλαμβανομένου του δικαιώματος προαίρεσης (ποσοστό 
12,50%) και του ΦΠΑ 13% που βαρύνει αποκλειστικά τον Δήμο Βέροιας.  

Ο προϋπολογισμός της προγραμματικής σύμβασης δεν υπερβαίνει τις 
πεντακόσιες χιλιάδες ευρώ (500.000,00€)- είναι 497.787,61€-, χωρίς ΦΠΑ και με το 
δικαίωμα προαίρεσης που ορίζεται σε ποσοστό 12,50%.  Προκείμενης της υπογραφής 
της, απαιτείται προσυμβατικός έλεγχος από την αρμόδιο Επίτροπο του Ελεγκτικού 
Συνεδρίου Ν. Ημαθίας, γεγονός που θα απαιτήσει ικανό χρόνο , περιλαμβανομένου 
και του δεκαπενθημέρου που πρέπει να παρέλθει μετά την  έγκριση, για την 
υπογραφή της προγραμματικής σύμβασης. Σημειωτέον ότι η σύμβαση θα πρέπει να 
ισχύσει από 01-01-2012. 

Γίνεται αντιληπτό από τα πιο πάνω ότι τα χρονικά περιθώρια ολοκλήρωσης 
των διοικητικών διαδικασιών είναι περιορισμένα. Γι’ αυτό το Δημοτικό Συμβούλιο 
θα πρέπει άμεσα να αποφασίσει σχετικά με τα πιο κάτω: 



 
1.- Να δεσμευτεί ότι κατά την ψήφιση του προϋπολογισμού του επόμενου 

έτους θα περιλάβει πίστωση ύψους 562.500,00€ για την κάλυψη του κόστους 
διάθεσης των σύμμεικτων αστικών (και προσομοιούμενων με αυτά) στερεών 
αποβλήτων του Δήμου Βέροιας. 

2.- Να εγκρίνει ή όχι τη σύναψη προγραμματικής σύμβασης με τον Ενιαίο 
Σύνδεσμο Διαχείρισης Απορριμμάτων Νομού Ημαθίας (ΕΣΔΑ) και την Ανώνυμη 
Εταιρία Διαχείρισης Απορριμμάτων Δυτικής Μακεδονίας (ΔΙΑΔΥΜΑ) για το σκοπό 
αυτό, κατά το έτος 2012 ή μέχρι την δημιουργία ΦΟΣΔΑ. 

3.- Να εγκρίνει ή όχι το παρατιθέμενο σχέδιο προγραμματικής σύμβασης. 
4.- Να ορίσει εκπρόσωπο για την στελέχωση της κοινής επιτροπής 

παρακολούθησης.  
Παρατίθεται το σχέδιο Προγραμματικής σύμβασης. 

 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Βοργιαζίδης: Πρόεδρε όπως θα θυμάται και το σώμα, είχαμε πάρει μια 

παρόμοια απόφαση πριν από κάποιους μήνες για τη μεταφορά των απορριμμάτων στη 
ΔΙΑΔΥΜΑ Α.Ε. στην Κοζάνη. Έγινε το αίτημα προς την εταιρία, η εταιρία 
αποδέχτηκε την απόδοση των απορριμμάτων με το ίδιο κόστος κι είναι σημαντικό 
πολύ αυτό, γιατί ομολογουμένως είναι χαμηλό το κόστος το οποίο μας αποδέχτηκαν 
και τώρα λοιπόν ζητάμε επειδή δεν υπάρχει ακόμη ψηφισμένος προϋπολογισμός να 
δεσμευτεί το Δ.Σ. ότι κατά την ψήφιση του προϋπολογισμού του επόμενου έτους θα 
περιλάβει πίστωση ύψους εξακοσίων σαράντα πέντε χιλιάδων, να εγκρίνει τη σύναψη 
προγραμματικής σύμβασης, να εγκριθεί η συγκεκριμένη προγραμματική σύμβαση η 
οποία υπάρχει και είναι αντιγραφή της προηγούμενης, η οποία είχε εγκριθεί και τέλος 
να επιλέξει κι έναν εκπρόσωπο για τη στελέχωση κοινής επιτροπής παρακολούθησης 
η οποία υφίσταται και σήμερα κι αποτελείται από έναν εκπρόσωπο του δήμου, ένα 
της ΔΙΑΔΥΜΑ κι ένα του ΕΣΔΑ. 
 Τσαβδαρίδης: Αντιδήμαρχε αν δεν κάνω λάθος το ίδιο θέμα ξαναήρθε σε 
κάποιο προηγούμενο Δ.Σ. με το ίδιο περιεχόμενο. Και πήραμε τότε μια απόφαση, 
εμείς διαφωνούσαμε, εσείς είπατε ότι πρέπει να γίνει γιατί δεν προλαβαίνουμε τον 
προϋπολογισμό και θα χάσουμε πολύτιμο χρόνο κλπ. Εκείνη η απόφαση τι έγινε;  
 Βοργιαζίδης: Το θέμα που είχε έρθει αφορούσε τη μεταφορά. Αυτό αφορά την 
απόθεση, τη διάθεση των απορριμμάτων, είναι δυο ξεχωριστά αντικείμενα. Κάνουμε 
την ίδια δουλειά δηλαδή και για την απόθεση.  
 Σοφρόνωφ: Θέλω να απευθύνω ένα ερώτημα το οποίο μπορεί εκ πρώτης να 
μη φαίνεται ότι σχετίζεται με το θέμα αλλά θα το απευθύνω και στη Δήμαρχο και 
στον κ.Βοργιαζίδη και στον κ.Νεστορόπουλο γιατί είναι παρόντες. Όχι, ο 
κ.Τσιούντας δεν είναι, θα πω γιατί. Εδώ είναι αλλά δεν του απευθύνω το ερώτημα.  
Έχει να κάνει, επειδή έχουμε ακούσει κατά καιρούς εδώ ότι θα μεταφέρονται τα 
απορρίμματα και θα θάβονται στην Κοζάνη μέχρι να γίνει η μονάδα επεξεργασίας. 
Θέλω να ρωτήσω γιατί η σύμβαση, το σχέδιο της σύμβασης που έκανε ο ΕΣΔΑ και 
το πήγε στην Περιφέρεια Κεντρικής Μακεδονίας για να διερευνηθεί η ένταξη του 
έργου σε χρηματοδοτικό πρόγραμμα, γιατί δεν ήρθε στο Δ.Σ; Πότε το Δ.Σ. θα 
εκφράσει άποψη, με δεδομένο ότι εδώ όλα, όποτε βάζαμε το θέμα, μας 
επαναλαμβάνατε ότι υπάρχει αρνητική θέση για το συγκεκριμένο έργο. Απευθύνω το 
ερώτημα στη Δήμαρχο διότι ήταν στη συγκεκριμένη συνεδρίαση του ΕΣΔΑ. 
Απευθύνω το ερώτημα στον κ.Νεστορόπουλο γιατί ήταν στη συνεδρίαση. Απευθύνω 
το ερώτημα στον κ.Βοργιαζίδη γιατί παρίστατο στη συνεδρίαση και η απόφαση όσων 
παρίστανται ήταν ομόφωνη. Ο κ.Τσιούντας δεν παρίσταντο.  

Δυστυχώς το συγκεκριμένο σχέδιο σύμβασης παρόλο που στο προηγούμενο 
Δ.Σ. το αναδείξαμε, δε μας απαντήσατε με σαφήνεια Δήμαρχε, ούτε εσείς 
κ.Βοργιαζίδη, το πήραμε από την Περιφέρεια Κεντρικής Μακεδονίας.  

Ένα ερώτημα θα σας βάλω αν το εν κρυπτώ έχει να κάνει με τους ειδικούς 
όρους στο άρθρο 11 του σχεδίου σύμβασης. Ακούστε αγαπητοί συνάδελφοι, είναι 
τεκμήριο εμπιστευτικότητας, στην αρχή δεν το καταλάβατε Δήμαρχε, θα σας δώσω 
εγώ να το καταλάβετε, γιατί δε μας βάζουν άλλοι να κάνουμε ερωτήσεις, μόνοι μας 
τις κάνουμε.  

 



 
Καθ’ όλη τη διάρκεια ισχύος της σύμβασης αλλά και μετά τη λήξη ή λύση 

αυτής, ο φορέας υλοποίησης αναλαμβάνει την υποχρέωση να μη γνωστοποιήσει σε 
τρίτους συμπεριλαμβανομένων των εκπροσώπων του ελληνικού και διεθνούς τύπου, 
χωρίς την προηγούμενη έγγραφη συγκατάθεση του κυρίου του έργου, οποιαδήποτε 
έγγραφα ή πληροφορίες που θα περιέλθουν σε γνώση του κατά την υλοποίηση του 
έργου και την εκπλήρωση των υποχρεώσεων του. Ποιος τον έβαλε αυτόν τον όρο; 
Εσείς κα δήμαρχε στο ίδιο σχέδιο είστε τακτικό μέλος της κοινής επιτροπής 
παρακολούθησης. Δε σας μιλάω για τους φουσκωμένους λογαριασμούς θα έρθει η 
ώρα να τα πούμε, για τα συγκεκριμένα όμως, σας παρακαλώ, δώστε μια απάντηση 
σήμερα. 
 Μελιόπουλος: Επειδή θεωρώ ότι όλο το πλέγμα της διαχείρισης σκουπιδιών  
τελικά είναι ενιαίο, άσχετα που εδώ κομμάτι-κομμάτι θέλουμε να το ξεφορτωθούμε 
και να το πουλήσουμε, θέλω λίγο να ρωτήσω το εξής: ο ΕΣΔΑ ως συμβαλλόμενο 
μέρος από πού προκύπτει; δε θέλω να αμφισβητήσω κάτι, έτσι ερώτηση ίσως και σαν 
νέος. Κι ένα δεύτερο, ελπίζω αυτό να μην είναι εκτός θέματος. Οι τράκτορες, τι 
γίνεται μ’ αυτούς τους τράκτορες κ.Βοργιαζίδη, εσείς που είστε εισηγητής, 
χρησιμοποιούνται;  
 Γιαννουλάκης: Κ.Βοργιαζίδη, αυτό το θέμα έτσι όπως έρχεται, είμαι δεκατρία 
χρόνια δημοτικός σύμβουλος, ποτέ μέχρι σήμερα δεν είδα να έρχεται θέμα, να 
δεσμεύεται το Δ.Σ. για έναν προϋπολογισμό τον οποίο δεν ξέρουμε, και να 
δεσμευτούμε τώρα ότι θα ψηφίσουμε τον προϋπολογισμό. Από πού προβλέπεται; 
 Βοργιαζίδης: Να ξεκινήσω από το τέλος.  Πριν να προχωρήσουμε σ’ αυτή την 
ενέργεια, μάλλον στην προηγούμενη ενέργεια που αφορούσε τη μεταφορά των 
απορριμμάτων γιατί κάναμε το ίδιο ακριβώς πράγμα, συζητήσαμε και με την 
επίτροπο και με την Περιφέρεια. Από την μεν Περιφέρεια, δεν υπάρχει πρόβλημα 
νομιμότητας, από τη δε επίτροπο, μας είπε προχωρήστε όσον αφορά εμένα, έχετε το 
ok. Δεν αναφέρεται πουθενά ότι δεν μπορεί να γίνει.  

Πάμε παρακάτω, κ.Μελιόπουλε, γιατί βάζουμε τον ΕΣΔΑ. Δε θυμάμαι αν 
όταν είχαμε πάρει την προηγούμενη απόφαση ήσασταν παρών ή όχι. Ο δήμος είχε 
κάνει σύμβαση μόνος του με τη ΔΙΑΔΥΜΑ, η επίτροπος δεν το ενέκρινε και εξ’ 
αυτού αναγκαστήκαμε και βάλαμε και τον ΕΣΔΑ μέσα, ο οποίος βέβαια δεν παρέχει 
κάτι, αναγκαστήκαμε και το βάλαμε. Είναι τριμερής η σύμβαση. Όχι, όχι δεν υπήρχε 
αυτό το θέμα, η επίτροπος θεώρησε ότι δεν έχουμε την αρμοδιότητα να κάνουμε 
εμείς αυτή τη δουλειά, έτσι;  

Όσον αφορά τους τράκτορες, θα βγει διακήρυξη εντός των ημερών για να 
πάρουμε ένα press-container από αυτά τα οποία είχαμε υπολογίσει να πάρουμε, το 
οποίο σημαίνει ότι προφανώς θα αρχίσει και η χρήση των τρακτόρων. Δευτερευόντως 
αν θυμάστε είχαμε πει σε προηγούμενο Δ.Σ. ότι καταθέσαμε τεχνικό δελτίο στο 
ΕΠΕΡΑ, για την προμήθεια επιπλέον press-container, που σημαίνει ότι θα τα 
χρησιμοποιήσουμε πλήρως αυτά. Είχαμε εντάξει στο ενιαίο πρόγραμμα προμηθειών 
τρία press-containers για φέτος. Από τα τρία λοιπόν αποφασίσαμε να πάρουμε το ένα. 
Ιωάννα, καταρχήν φαντάζομαι ότι γνωρίζεις ότι δεν είμαι μέλος του ΕΣΔΑ, παρών 
ήμουν στο τελευταίο κομμάτι γιατί η δήμαρχος με ζήτησε για κάτι, γιατί έχουμε και 
κάποια κοινά θέματα, είτε αυτά αφορούν τεχνικά δελτία για τις χωματερές που πρέπει 
να αποκατασταθούν κλπ. και σ’ αυτό το κομμάτι με φώναξε η δήμαρχος και όντως 
πήγα. Για το συγκεκριμένο θέμα που ρωτάς δεν μπορώ να σου απαντήσω, όσο για το 
άλλο που είπες ότι δεν έδωσα σαφείς απαντήσεις σε προηγούμενο Δ.Σ. δε θυμάμαι 
κάτι, αν θέλεις μπορείς να το επαναλάβεις και να το απαντήσω ξανά. Δε νομίζω ότι 
άφησα κάτι που δεν το απάντησα την προηγούμενη φορά όταν είχες ξαναρωτήσει. 
 Σοφρόνωφ: Στο προηγούμενο Δ.Σ. έβαλα κάποια συγκεκριμένα θέματα. Αν 
υπάρχει αρνητική ή όχι απόφαση του Δ.Σ. για τη θέση τη συγκεκριμένη και για 
συγκεκριμένους λόγους, απαντήθηκα ότι υπάρχει. Είπα πώς τότε προχωράμε σε 
σχέδιο σύμβασης με την Περιφέρεια για τη διερεύνηση και η απάντηση την οποία 
μου έδωσες ήταν: «είμαστε μεν αρνητικοί αλλά τι να κάνουμε κ. Σοφρόνωφ υπάρχει 
και η υπογραφή μας». Δηλαδή τι να υπονοήσω τώρα ότι έχουμε αρνητική θέση αλλά 
τι να κάνουμε, δεσμευόμαστε;  
  



 
Βοργιαζίδης: Εγώ παραθέτω κάποια στοιχεία και είπα ότι υπάρχει 

υπογεγραμμένη σύμβαση. 
 Δήμαρχος: Ας αντιπαρέλθουμε τα λεγόμενα με τον αγαπητό μου συμμαθητή 
τον κ.Χατζηευστρατίου και ας πάμε παρακάτω και για πολλοστή φορά θα πω τρεις 
κουβέντες, ο ΕΣΔΑ είναι εκεί, δυστυχώς δεν έχει δημιουργηθεί ΦΟΣΔΑ, λειτουργεί 
ακόμα ο ΕΣΔΑ και μάλιστα με μέλη συμβουλίου που δεν είναι εκλεγμένα. Έχει μια 
πολυάνθρωπη διοίκηση και ανοιχτές τις πόρτες σε όλες τις συνεδριάσεις και σε 
όλους. Δεν νομίζω ότι αυτή τη στιγμή μπορεί να φύγουμε σε άλλους δρόμους και σε 
άλλα μονοπάτια, μπορείτε ανά πάσα στιγμή εφόσον συνεδριάζει ο ΕΣΔΑ, να είστε 
εκεί να τεθούν όλα και να απαντηθούν όλα και τα περί συμβάσεων κλπ.  

Υπάρχει πρόεδρος, δεν είμαι εγώ, εγώ είμαι μέλος εκεί, ούτε το αρνούμαι, 
ούτε κρύβομαι, και υπάρχει και μια συγκεκριμένη πλειοψηφία που πήρε και κάποιες 
αποφάσεις. Εκεί είναι ο ΕΣΔΑ λοιπόν και να συμπληρώσω ότι ποτέ δεν έρχεται στο 
Δ.Σ. κάποια πρόταση που θα κατατεθεί για χρηματοδότηση. Αν θυμάστε καλά στην 
αρχή μόλις άρχισε αυτή η συνεδρίαση σας ενημέρωσα ότι πήγα τη Δευτέρα το πρωί 
και κατέθεσα μια πρόταση για το ΟΠΑAX. Αν είναι δυνατόν κάθε πρόταση που 
καταθέτουμε για χρηματοδότηση να περνάει από εδώ. Αν λάβετε διαφορετική 
απόφαση ευχαρίστως αλλά αυτό δε γίνεται γιατί όταν έχεις συγκεκριμένες 
προθεσμίες και συγκεκριμένες ημερομηνίες είναι τραγικά δυσκίνητο να περιμένεις 
σώνει και καλά να κάνεις και Δ.Σ. Καταθέτεις προτάσεις λοιπόν και μακάρι να 
χρηματοδοτούνται.  
 Τσαβδαρίδης: Αντί κ.Βοργιαζίδη να επινοείτε διάφορα τεχνάσματα με την 
συνδρομή ή την ανοχή ή τη σύμφωνη γνώμη της επιτρόπου, φροντίστε να κάνετε 
καλά τη δουλειά σας, να φέρνετε έγκαιρα τα θέματα, να φέρνετε έγκαιρα τον 
προϋπολογισμό, να ψηφίζεται ο προϋπολογισμός και να μην μπαίνουμε σε τέτοιες 
διαδικασίες ανερμάτιστες, να πηγαίνουμε να παίρνουμε δεσμεύσεις σα Δ.Σ. που δεν 
προβλέπονται από πουθενά ούτε από τον νόμο και είναι μόνο στο μυαλό και 
εφευρήματα είτε δικά σας είτε της επιτρόπου, αμφιβόλου αποτελεσματικότητας. 
Φέρτε λοιπόν τον προϋπολογισμό έγκαιρα, περάστε το από τον προϋπολογισμό για να 
μην έχετε κανένα πρόβλημα και να μη στέκεστε τι θα πει η επίτροπος, γιατί μπορεί να 
αλλάξει γνώμη η επίτροπος και πάλι να εκτεθείτε και πάλι να μην έχετε τη 
δυνατότητα να διαχειριστείτε τα απορρίμματα όπως πρέπει να τα διαχειρίζεστε. 
Εγκαίρως τις δουλειές σας, σωστά και δε θα παίζετε με διαδικασίες σοβαρότατες που 
εγκυμονούν πολύ μεγάλους κινδύνους για τα οικονομικά του δήμου της Βέροιας.  
 Γιαννουλάκης: Εγώ κ.Βοργιαζίδη ξέρω ότι οι δήμοι λειτουργούν με κάποιους 
κανόνες. Υπάρχει ο Κώδικας Δήμων και Κοινοτήτων, υπάρχει ο «Καλλικράτης», 
υπάρχουν κάποιοι κανόνες κι όχι ό,τι δεν αναφέρεται στους νόμους αυτούς μπορούμε 
να το χρησιμοποιούμε εμείς. Χρησιμοποιούμε ό,τι αναγράφεται σ’ αυτούς τους 
νόμους. Δεν μπορώ να καταλάβω να δεσμευτεί ολόκληρο το σώμα για ένα 
προϋπολογισμό που δεν ξέρει, να δεσμευτώ εγώ από τώρα ότι θα ψηφίσω τον 
προϋπολογισμό του 2012, εγώ δεν μπορώ να το κάνω αυτό.  
 Μελιόπουλος: Η διαχείριση των απορριμμάτων στον νομό μας όλα αυτά τα 
χρόνια έχει αφεθεί στην τύχη της όχι από ανικανότητα, αλλά από πολύ μεγάλη 
ικανότητα. Ποια είναι η μεγάλη ικανότητα; Να εκβιάσουν τη συναίνεση δημοτικών 
παρατάξεων, δημοτικών συμβούλων, του κόσμου, προς μια μοναδική κατεύθυνση. 
Ποια είναι αυτή; Η πλήρης ιδιωτικοποίηση του τομέα της καθαριότητας. Δημοτικές 
διοικήσεις από τους όμορους δήμους τέλος πάντων τους πρώην Καποδιστριακούς, 
νυν Καλλικρατικό, ο αμαρτωλός  ΕΣΔΑ από την πρώτη ημέρα της ίδρυσης του 
και τώρα που επανειλημμένα το έχουν πει δεν έχει εκλεγεί, είναι κάτι μάλλον σαν 
αυτή την κυβέρνηση που υπάρχει σήμερα και παρόλα αυτά, έρχονται συμβάσεις εδώ, 
εγκρίνονται από την πλειοψηφία με αποτέλεσμα ο δημότης να φτάσει να πληρώνει 
πανάκριβα αυτό το κόστος, χώρια τη ρύπανση του περιβάλλοντος.  

Εμείς θα το επαναλάβουμε για άλλη μια φορά, δεν είμαστε διατεθειμένοι να 
ψηφίσουμε αυτή τη σύμβαση σε καμιά περίπτωση και για το λόγο αυτό, ίσως τυπικό 
που αναφέρθηκε από προλαλήσαντα σύμβουλο αλλά και για ένα ουσιαστικό που 
επανέλαβα και νωρίτερα, που είναι η ιδιωτικοποίηση του τομέα της καθαριότητας.  
  



 
Βοργιαζίδης: Είναι προφανές ότι κάποιες διαδικασίες είναι χρονοβόρες. Υπό 

αυτή την έννοια λοιπόν κι επειδή δεν υπάρχει προϋπολογισμός και ούτε θα υπήρχε 
προϋπολογισμός όταν θα έπρεπε να το κάνουμε χρονικά. Δεν υπήρχε καν η 
υποχρέωση αυτή, κάνουμε αυτό το πράγμα αφού πήραμε κάποιες διευκρινίσεις. Μας 
είπαν ότι ναι μεν δεν υπάρχει νομολογία αλλά προχωρήστε, δεν το κάνουμε στο 
ξεκάρφωτο αυτό το πράγμα, και το κάνουμε για να μην υπάρχει πρόβλημα από την 1η 
Ιανουαρίου. Αυτός είναι ο λόγος που γίνεται.  
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την εισήγηση; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 21 σύμβουλοι: 
Δ. Δάσκαλος, Θ. Θεοδωρίδης, Γ. Μιχαηλίδης, Α. Λαζαρίδης, Ν. Τσιαμήτρος, Β. 
Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου, Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου, Π. Παυλίδης, Θ. 
Αγγελίνας, Λ. Πουλασουχίδης, Κ. Βοργιαζίδης, Ν. Μωυσιάδης, Χ. Κούτρας, Ν. 
Μαυροκεφαλίδης, Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου, Π. Τσαπαρόπουλος, Α. Καγκελίδης, Μ. 
Παπαϊωάννου, Θ. Κορωνάς, Β. Παπαδόπουλος, Κ. Κουτσαντάς. 
 Κατά της πρότασης αυτής ψήφισαν οι σύμβουλοι Ι. Σοφρόνωφ, Γ. 
Μελιόπουλος, Ε. Γουναράς, Χ. Τσιούντας, Κ. Παναγιωτίδης, Κ. Κοστογλίδου. 
 Λευκή ψήφο έδωσαν 8 σύμβουλοι: 
Λ. Τσαβδαρίδης, Α. Νεστορόπουλος, Α. Γκαμπέσης, Α. Βεσυρόπουλος, Β. 
Γιαννουλάκης, Δ. Γκέκα, Α. Παπαδόπουλος, Χ.Σαββαΐδου. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 11-11-2011 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου Κων/νου Βοργιαζίδη. 
2.- Την αριθ. 418/2011 απόφασή του (όπως αυτή τροποποιήθηκε με την αριθ. 
517/2011 όμοια), με την οποία εγκρίθηκε η σύναψη προγραμματικής σύμβασης 
μεταξύ του Δήμου Βέροιας, του Ε.Σ.Δ.Α. Ν. Ημαθίας και της ΔΙΑΔΥΜΑ Α.Ε., με 
σκοπό τη διάθεση των στερεών αποβλήτων του Δήμου Βέροιας στον περιφερειακό 
ΧΥΤΑ Δυτικής Μακεδονίας για το έτος 2010. 
3.- Την υπ’ αριθ. 1/133/2011 απόφαση του Δ.Σ. της ΔΙΑΔΥΜΑ.  
4.- Την αναγκαιότητα ένταξης στον προϋπολογισμό του Δήμου έτους 2012 και στον 
Κ.Α. 20.6231.001, στο ετήσιο πρόγραμμα δράσης και στο τεχνικό πρόγραμμα του 
Δήμου έτους 2012 της υπηρεσίας «Διάθεση σύμμικτων αστικών στερεών αποβλήτων 
του Δήμου Βέροιας για το έτος 2012». 
5.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας 
6.- Τις διατάξεις των άρθρων 65 94 & 100 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα 
Καλλικράτης).  
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 

Α) Δεσμεύεται για την εγγραφή στον προϋπολογισμό του Δήμου Βέροιας και 
στον Κ.Α. 20.6231.001 καθώς και στο επιχειρησιακό πρόγραμμα του Δήμου 2012-
2014, το ετήσιο πρόγραμμα δράσης και το τεχνικό πρόγραμμα του Δήμου έτους 2012 
πίστωσης ποσού € 562.500,00 συμπεριλαμβανομένου του ΦΠΑ, καθώς και για τη 
διάθεση αυτής, για την εκτέλεση του έργου «Διάθεση σύμμικτων αστικών στερεών 
αποβλήτων του Δήμου Βέροιας για το έτος 2012». 

Β) Εγκρίνει τη σύναψη προγραμματικής σύμβασης μεταξύ του Δήμου 
Βέροιας, του Ενιαίου Συνδέσμου Διαχείρισης Απορριμμάτων (Ε.Σ.Δ.Α.) Ν. Ημαθίας 
και της Ανώνυμης Εταιρείας Διαχείρισης Απορριμμάτων Δυτικής Μακεδονίας 
(ΔΙΑΔΥΜΑ Α.Ε.), έτσι ώστε αυτή να υπογραφεί μέχρι τις 31-12-2011 και να 
καταστεί δυνατή η διάθεση των σύμμικτων αστικών στερεών αποβλήτων του Δήμου 
Βέροιας για το έτος 2012 (από 1/1-31/12/2012) ή μέχρι τη δημιουργία ΦΟΣΔΑ, η 
οποία έχει ως εξής: 

 
Στη Βέροια σήμερα 31-12-2011, οι φορείς που αναφέρονται παρακάτω και θα 
καλούνται στο εξής «συμβαλλόμενοι»: 
 
1. Ο Δήμος Βέροιας, που εδρεύει στη Βέροια και εκπροσωπείται νόμιμα από την 

κα. Χαρίκλεια Ουσουλτζόγλου, Δήμαρχο, σύμφωνα με την απόφαση με αριθμό 
……  του Δημοτικού Συμβουλίου. 



 
2. Η Ανώνυμη Εταιρεία με την επωνυμία «Διαχείριση Απορριμμάτων Δυτικής 

Μακεδονίας Α.Ε.» και τον εφεξής χρησιμοποιούμενο διακριτικό τίτλο 
«ΔΙΑΔΥΜΑ», που εδρεύει στην Κοζάνη και εκπροσωπείται νόμιμα από τον 
Γενικό Διευθυντή κ. Δημοσθένη Μαυρίδη, σύμφωνα με την με αριθμό 1/133/2011  
απόφαση του Διοικητικού Συμβουλίου. 

 
3. Ο Ενιαίος Σύνδεσμος Διαχείρισης Απορριμμάτων νομού Ημαθίας και τον εφεξής 

χρησιμοποιούμενο διακριτικό τίτλο «ΕΣΔΑ», που εδρεύει στη Βέροια και 
εκπροσωπείται νόμιμα από τον κ. Νικόλαο Παπαποστόλου, Πρόεδρο του Δ.Σ., 
σύμφωνα με την υπ’ αριθμ. …. απόφαση του Διοικητικού Συμβουλίου. 

 
Συμφωνούν και συναποδέχονται τα εξής: 

 
Άρθρο 1 : Νομική βάση της σύμβασης 

Νομική βάση της παρούσης είναι το άρθρο 100 του ν. 3852/2010 για τη 
«Νέα Αρχιτεκτονική της Αυτοδιοίκησης και της Αποκεντρωμένης Διοίκησης − 
Πρόγραμμα Καλλικράτης», το άρθρο 225 του Κώδικα Δήμων και Κοινοτήτων ν. 
3463/2006, όπως συμπληρώθηκε με το άρθρο 30 (παρ. 3β) του Ν 3536/ΦΕΚ Α 42/23-
2-2007 «Ειδικές ρυθμίσεις θεμάτων μεταναστευτικής πολιτικής και λοιπών 
ζητημάτων αρμοδιότητας Υπουργείου Εσωτερικών, Δημόσιας Διοίκησης και 
Αποκέντρωσης» και τροποποιήθηκε με το άρθρο 24, παρ. 7 του Ν. 3613/ΦΕΚ Α 
263/23-11-2007 «Ρυθμίσεις θεμάτων Ανεξάρτητων Αρχών, Γενικού Επιθεωρητή 
Δημόσιας Διοίκησης, Σώματος Επιθεωρητών Ελεγκτών Δημόσιας Διοίκησης και 
λοιπών ζητημάτων αρμοδιότητας Υπουργείου Εσωτερικών». 

Η ΔΙΑΔΥΜΑ είναι διαδημοτική επιχείρηση (αρ. 269, ν. 3463/2006) με τη 
μορφή της Α.Ε. και έχει συσταθεί για την οργάνωση των υπηρεσιών διαχείρισης 
απορριμμάτων σε επίπεδο Περιφέρειας Δυτικής Μακεδονίας. Αποτελεί τον 
Περιφερειακό Φορέα Διαχείρισης Στερεών Αποβλήτων (Φο.Δ.Σ.Α.) της Δυτικής 
Μακεδονίας (αρ. 30, ν. 3535/2007). Μεταξύ των δραστηριοτήτων της είναι και η 
διαχείριση του Περιφερειακού ΧΥΤΑ Δυτικής Μακεδονίας. 

Για την ισχύ των όρων της παρούσας σύμβασης εφαρμόζονται οι διατάξεις 
της κείμενης κοινοτικής και εθνικής νομοθεσίας, σύμφωνα με τον ισχύοντα Δημοτικό 
και Κοινοτικό Κώδικα.  

Άρθρο 2   :  Διάρκεια ισχύος της Σύμβασης  

Η συνολική διάρκεια ισχύος της παρούσης ορίζεται από την ημερομηνία 
υπογραφής της, έως την ίδρυση του νέου Φορέα Διαχείρισης Στερεών 
Αποβλήτων (ΦΟ.Δ.Σ.Α) και το αργότερο έως 31/12/2012.  

Άρθρο 3 :  Αντικείμενο και σκοπός της Σύμβασης 

Αντικείμενο της παρούσης είναι η διάθεση των σύμμεικτων αστικών (και 
προσομοιούμενων με αυτά) στερεών αποβλήτων του Δήμου Βέροιας στον 
Περιφερειακό ΧΥΤΑ Δυτικής Μακεδονίας. 

Ειδικότερα αποδεκτά θα γίνονται μόνο τα απόβλητα με κωδικό του 
Ευρωπαϊκού Καταλόγου Αποβλήτων (ΕΚΑ) 20 01 36 ανάμικτα δημοτικά απόβλητα. 

Άρθρο 4:  Πόροι – Χρηματοδότηση – Όροι καταβολής του τιμήματος 

 



 

Το κόστος διάθεσης που θα βαρύνει το Δήμο Βέροιας υπολογίζεται ανά τόνο 
απορριμμάτων, που παραδίδεται στη είσοδο του ΧΥΤΑ. Η χρέωση αυτή είναι ίση με 
25,00 ευρώ ανά τόνο, συμπεριλαμβανομένου ΦΠΑ 13%. 

Για την περίοδο ισχύος της παρούσης οι ποσότητες των απορριμμάτων που 
θα οδηγούνται στο ΧΥΤΑ Δ.Μ. εκτιμώνται σε 20.000 τόνους. 

Το συνολικό τίμημα της παρούσας ορίζεται σε πεντακόσιες χιλιάδες ευρώ 
(€ 500.000,00) συμπεριλαμβανομένου ΦΠΑ 13% και βαρύνει αποκλειστικά τον 
Δήμο Βέροιας. Οποιαδήποτε αλλαγή στο ΦΠΑ θα βαρύνει το Δήμο Βέροιας και θα 
συμπεριληφθεί στο συνολικό τίμημα της παρούσης με κατάλληλη τροποποίησή της. 
Επειδή οι προς διάθεση στο ΧΥΤΑ ποσότητες των απορριμμάτων του Δήμου Βέροιας 
υπολογίσθηκαν προσεγγιστικά (παλαιότερα στοιχεία για το 2011 με βάση τις 
ποσότητες και τα δρομολόγια της εποχής αυτής) και μπορεί να ξεπεράσουν τους 
20.000 τόνους για το έτος 2012, τίθεται ανώτερο όριο υπέρβασης το ποσοστό 12,50% 
(σαν δικαίωμα προαίρεσης) για λόγους ασφαλούς πρόβλεψης και μέχρι του οποίου θα 
γίνει ανάλογη τροποποίηση του οικονομικού αντικειμένου, που αναλογεί σε δαπάνη 
ύψους εξήντα δύο χιλιάδες πεντακόσια ευρώ (62.500,00€) συμπεριλαμβανομένου του 
ΦΠΑ 13% . Η τιμολόγηση και η πληρωμή του τιμήματος θα γίνεται σε κάθε 
περίπτωση με τα πραγματικά παραστατικά στοιχεία (ζυγολόγια και δελτία 
αποστολής) και όχι τα προϋπολογιζόμενα. Σε περίπτωση που οι ποσότητες 
ξεπεράσουν σε ποσοστό το 12,50% της αρχικής ποσότητας, θα συναφθεί άλλη 
σύμβαση, σύμφωνα με τις κείμενες διατάξεις. 

Με τη συμπλήρωση κάθε ημερολογιακού μήνα ισχύος της παρούσης, η 
ΔΙΑΔΥΜΑ θα αποστέλλει (το πρώτο δεκαήμερο του επόμενου μήνα) στο Δήμο 
τιμολόγιο παροχής υπηρεσιών, για τη χρέωση των ποσοτήτων των απορριμμάτων που 
διατέθηκαν στο ΧΥΤΑ. Η μηνιαία ποσότητα των απορριμμάτων, θα προκύπτει από 
το άθροισμα των ποσοτήτων που αναφέρονται σε καθένα από τα ζυγολόγια του μήνα 
αναφοράς. 

Η εξόφληση της οφειλής από το Δήμο θα γίνεται μέχρι το τέλος του μήνα 
έκδοσης του τιμολογίου, με κατάθεση μετρητών σε τραπεζικό λογαριασμό που θα 
υποδεικνύει η ΔΙΑΔΥΜΑ. 

Η τιμολόγηση των ποσοτήτων απορριμμάτων που θα διατεθούν στο ΧΥΤΑ 
το Δεκέμβριο, θα γίνει στις 31/12/2012 και η καταβολή του ποσού μέχρι 31/1/2013. 

Με την καταβολή του τιμήματος η ΔΙΑΔΥΜΑ θα υποχρεούται στην έκδοση 
απόδειξης είσπραξης της οφειλής, η οποία θα αποτελεί το μοναδικό νόμιμο 
αποδεικτικό μέσο εξόφλησης της οφειλής (μαζί με το επισυναπτόμενο αντίγραφο του 
αποδεικτικού κατάθεσης σε τράπεζα). 

Άρθρο 5: Δικαιώματα και υποχρεώσεις των συμβαλλομένων 

Η ΔΙΑΔΥΜΑ αναλαμβάνει: 

1. Τον έλεγχο της σύνθεσης, του είδους ή της ποιότητας και της ποσότητας 
των αποβλήτων που μεταφέρει στις εγκαταστάσεις του ΧΥΤΑ ο Δήμος και τη μη 
αποδοχή εκείνων των οποίων είτε δεν είναι εφικτή την πραγματοποίηση των 
εργασιών διαχείρισης με τις υπάρχουσες δυνατότητες, είτε απαγορεύεται από την 
κείμενη νομοθεσία. Την τήρηση μητρώου, στο οποίο θα αναφέρονται η ποσότητα, η 
φύση, η προέλευση, τα φυσικά και χημικά χαρακτηριστικά, οι ημερομηνίες 
παραλαβής, ο προορισμός, η συχνότητα συλλογής, το μέσο μεταφοράς και 
οποιαδήποτε άλλη πληροφορία κρίνεται απαραίτητη. 



 

2. Την έκδοση ζυγολογίου σε κάθε όχημα μεταφοράς απορριμμάτων με 
προέλευση από το Δήμο Βέροιας. Το ζυγολόγιο θα εκδίδεται αυτόματα από ζυγιστικό 
μηχάνημα του ΧΥΤΑ και θα υπογράφεται από το φύλακα/ζυγιστή του ΧΥΤΑ και τον 
οδηγό του οχήματος μεταφοράς. 

3. Τη λειτουργία τεχνικά και επιστημονικά άρτια των εγκαταστάσεων του 
ΧΥΤΑ σύμφωνα με όσα προβλέπονται στους όρους των αδειών λειτουργίας τους, 
στους αντίστοιχους κανονισμούς λειτουργίας και στην κείμενη νομοθεσία. Σε 
περίπτωση διακοπής εν όλω ή εν μέρει της λειτουργίας του ΧΥΤΑ για οποιοδήποτε 
σπουδαίο λόγο με βάση όσα προβλέπονται στην παρούσα, η ΔΙΑΔΥΜΑ οφείλει να 
ενημερώνει το Δήμο άμεσα με κάθε μέσο (τηλεομοιότυπο, τηλεφωνικά ή 
ταχυδρομικά), σχετικά με τις τροποποιήσεις που οφείλουν να κάνουν στο πρόγραμμα 
αποκομιδής τους. 

4. Την εκκαθάριση και τον προσδιορισμό του τελικού πραγματικού κόστους 
διάθεσης για κάθε μήνα συνεργασίας. 

5. Την τήρηση των λοιπών συμβατικών όρων της παρούσης. 

Ο Δήμος Βέροιας αναλαμβάνει: 

1. Τη μεταφορά των σύμμεικτων απορριμμάτων που συλλέγει, σύμφωνα με 
όσα προβλέπονται στην κείμενη νομοθεσία. 

2. Την καταβολή του κόστους διάθεσης σύμφωνα με τα όσα προβλέπονται 
στο προηγούμενο άρθρο. 

3. Την προσκόμιση στη ΔΙΑΔΥΜΑ πριν από την υπογραφή της παρούσης, 
της απόφασης του Δημοτικού Συμβουλίου τους για υπογραφή της προγραμματικής 
σύμβασης. 

4. Την ενημέρωση των φυσικών ή νομικών προσώπων στα οποία έχει 
ανατεθεί από το Δήμο η ευθύνη μεταφοράς των αποβλήτων, για την υποχρέωση 
υπογραφής του ζυγολογίου κατά την παράδοση των απορριμμάτων στο ΧΥΤΑ. Το 
ζυγολόγιο αυτό αποτελεί το επίσημο αποδεικτικό μέσο για τις ποσότητες που θα 
διαθέτει ο Δήμος και θα χρησιμοποιείται για τον υπολογισμό του κόστους διάθεσης 
κατά τον μηνιαίο απολογισμό από τη ΔΙΑΔΥΜΑ. 

5. Την τήρηση των λοιπών συμβατικών όρων της παρούσης. 

Ο ΕΣΔΑ Ν. Ημαθίας αναλαμβάνει: 

1. Την υποστήριξη – παρακολούθηση του έργου της μεταφόρτωσης – 
μεταφοράς και τελικής διάθεσης των απορριμμάτων του Δήμου Βέροιας καθώς και 
της συμμετοχής του, διά εκπροσώπου του στην Κοινή Επιτροπή Παρακολούθησης 
του έργου. 

2. Την τήρηση των λοιπών συμβατικών όρων της παρούσης. 

Άρθρο 6 : Ρήτρες  

Τα συμβαλλόμενα μέρη οφείλουν να εφαρμόζουν τους όρους της παρούσας 
σύμβασης. Η παράβαση οπουδήποτε από τους όρους  της παρούσας προγραμματικής 
σύμβασης ή η παράβαση νόμου ή της καλής πίστης και των συναλλακτικών ηθών  



 

από ένα από τα συμβαλλόμενα μέρη δίνει το δικαίωμα στο άλλο να ζητήσει κάθε 
θετική ή αποθετική ζημιά. Ειδικότερα σε περίπτωση παράβασης των όρων της 
σύμβασης θα επιβάλλονται συγκεκριμένες ποινικές ρήτρες ύψους πεντακοσίων 
ευρώ(500,00€) το μήνα. 

Άρθρο 7 : Κοινή Επιτροπή Παρακολούθησης (ΚΕΠ) 

Με βάση τις διατάξεις της κείμενης νομοθεσίας συνιστάται Κοινή Επιτροπή 
Παρακολούθησης (ΚΕΠ) της Συμβάσεως, που αποτελείται από τρία (3) μέλη και 
ειδικότερα ένα μέλος από το Δήμο Βέροιας, ένα μέλος από τη ΔΙΑΔΥΜΑ και ένα 
μέλος από τον ΕΣΔΑ.  

Έργο της ΚΕΠ είναι η εποπτεία της ορθής εφαρμογής της παρούσης και η 
επίλυση των θεμάτων που προκύπτουν κατά την υλοποίησή της, με γνώμονα την 
προστασία του περιβάλλοντος και της δημόσιας υγείας. 

Η ΚΕΠ παρεμβαίνει και επιδιώκει την επίλυση των διαφορών μεταξύ των 
συμβαλλομένων μερών. Η Επιτροπή συγκαλείται στην πρώτη συνεδρίασή της σε 
διάστημα δέκα (10) ημερών από την υπογραφή της παρούσης και συνεδριάζει στα 
γραφεία του Δήμου ή της ΔΙΑΔΥΜΑ. Πρόεδρος της ΚΕΠ ορίζεται ο εκπρόσωπος 
της ΔΙΑΔΥΜΑ. 

Άρθρο 8 : Επίλυση διαφορών 

Συμφωνείται ότι αρμόδια για την επίλυση τυχόν διαφορών που θα προκύψουν από 
την αθέτηση των όρων της παρούσης είναι η Κοινή Επιτροπή Παρακολούθησης του 
άρθρου 6. Κάθε διαφορά μεταξύ των συμβαλλομένων που αφορά την εκτέλεση και 
ερμηνεία της παρούσης και που δεν θα διευθετείται από την ΚΕΠ θα επιλύεται 
αποκλειστικά από τα αρμόδια δικαστήρια Βέροιας οποιουδήποτε βαθμού και 
δικαιοδοσίας.  
 
Άρθρο 9: Τροποποίηση της Σύμβασης – Τελικές Διατάξεις 

Καμία τροποποίηση των όρων της παρούσας σύμβασης δεν αναγνωρίζεται χωρίς 
την έγγραφη σύμφωνη γνώμη των συμβαλλομένων μερών. Τροποποίηση των όρων 
της παρούσας με βάση οποιαδήποτε αλλαγή του νομοθετικού πλαισίου επέρχεται 
χωρίς να επηρεάζεται η ισχύς της παρούσης. 

Η μη άσκηση δικαιωμάτων ή η παράλειψη υποχρεώσεων από οποιοδήποτε 
συμβαλλόμενο μέρος ή η ανοχή καταστάσεων αντίθετων προς τη σύμβαση ή η 
καθυστέρηση στη λήψη μέτρων που προβλέπει η σύμβαση αυτή από οποιοδήποτε 
συμβαλλόμενο μέρος, δεν μπορεί να θεωρηθεί ως παραίτηση των συμβαλλομένων 
μερών από δικαιώματα ή απαλλαγή από υποχρέωσή τους ή αναγνώριση δικαιωμάτων 
στα συμβαλλόμενα μέρη που δεν αναγνωρίζονται από τη σύμβαση.    

Ρητά συμφωνείται ότι όλοι οι όροι του παρόντος είναι ουσιώδεις, η δε παράβαση 
οποιουδήποτε όρου παρέχει το δικαίωμα, ύστερα από εξώδικη πρόσκληση, της λύσης 
της παρούσας σύμβασης από υπαιτιότητα της άλλης πλευράς.  
Αυτά συμφώνησαν, συνομολόγησαν και συναποδέχθηκαν τα συμβαλλόμενα μέρη και 
προς απόδειξη αναγνώστηκε η σύμβαση αυτή και υπογράφηκε σε τέσσερα (4) 
αντίτυπα και διαβιβάστηκαν από δύο (2) αντίτυπα στον κάθε συμβαλλόμενο. 

Γ) Ορίζει ως εκπρόσωπο του Δήμου Βέροιας στην Κοινή Επιτροπή 
Παρακολούθησης του άρθρου 7 της παραπάνω σύμβασης τον αντιδήμαρχο Βέροιας 
Κωνσταντίνο Βοργιαζίδη. 

Ακροτελεύτια διάταξη 



Από τις διατάξεις της παρούσας προκαλείται δαπάνη ύψους € 645.000,00 σε 
βάρος του Κ.Α. 20.6231.001 του προϋπολογισμού του Δήμου Βέροιας έτους 2012. 

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  737/ 2011 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Νικόλαος Μαυροκεφαλίδης 

 
 

Δημητρούλα Γκέκα 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Δ. Δάσκαλος  Η. Τσιαμήτρος  
Μ. Σουμελίδης  Δ. Κουλουριώτης  
Θ. Θεοδωρίδης     
Γ. Μιχαηλίδης   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Α.  Λαζαρίδης  Χ. Δουλγερίδου  
Ν.  Τσιαμήτρος  Ι. Λιάτσου  
Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου  Α. Βοργιαζίδου  
Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου  Ε. Κελεσίδης  
Π. Παυλίδης  Γ. Οικονόμου  
Θ. Αγγελίνας  Ν. Αγγέλου  
Λ. Πουλασουχίδης     
Κ. Βοργιαζίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Χ. Κούτρας     
Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου     
Π. Τσαπαρόπουλος     
Α. Καγκελίδης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Θ. Κορωνάς     
Β. Παπαδόπουλος     
Κ. Κουτσαντάς     
Λ. Τσαβδαρίδης     
Α.  Νεστορόπουλος     
Α. Γκαμπέσης     
Κ. Κοστογλίδου     
Α. Βεσυρόπουλος     
Β. Γιαννουλάκης     
Χ. Τσιούντας     
Ε. Γουναράς     
Κ. Παναγιωτίδης     
Α. Παπαδόπουλος  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  25-11-2011 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ 
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

Ι. Σοφρόνωφ-Ταμπάκη 
Γ. Μελιόπουλος 
Χ. Σαββαϊδου 
  
  
  
  
  

 
 
 
 


